

Standard Chartered

Terma dan Syarat Perbankan Umum – Surat Penerimaan

Terima kasih kerana minat anda dalam produk dan perkhidmatan perbankan kami.

Standard Chartered Bank Malaysia Berhad mengalu-alukan peluang ini untuk menyediakan anda dengan **Terma dan Syarat Perbankan Umum (buku kecil)**. Salinan buku kecil tersedia di tapak web kami (www.sc.com/commercial/booklet). Buku kecil boleh dipinda dan dikemas kini oleh kami dari masa ke masa.

Jika anda baru bersama bank...

Anda bersetuju bahawa buku panduan **menentukan perhubungan anda dengan kami** apabila anda memohon untuk produk-produk dan perkhidmatan-perkhidmatan dirangkumi di bawah "Produk dan perkhidmatan apakah yang dirangkumi di bawah buku kecil?"

Jika anda klien sedia ada...

Anda bersetuju bahawa buku kecil ini akan terpakai pada perhubungan kita **melangkah ke hadapan dan secara automatik** untuk produk-produk dan perkhidmatan-perkhidmatan berkenaan yang dirangkumi di bawah "Produk dan perkhidmatan apakah yang dirangkumi di bawah buku kecil?"

Untuk semua **produk-produk dan perkhidmatan-perkhidmatan sedia ada** yang anda mungkin miliki dengan kami, anda mengizinkan buku kecil ini menentukan produk-produk dan perkhidmatan-perkhidmatan ini.

Untuk **sebarang urusan niaga sedia-urusan niaga ada** dibuat antara anda dan kami pada tarikh penerimaan surat ini oleh anda, ini akan dianggap ditentukan oleh buku kecil ini. Setakat terdapat sebarang ketakkonsistenan antara terma-terma dan syarat-syarat ini, kami akan menentukan secara munasabah terma-terma dan perkhidmatan-perkhidmatan mana akan digunakan dan memberitahu anda.

Produk-produk dan perkhidmatan-perkhidmatan apakah yang dirangkumi di bawah buku kecil ini?

Senarai produk-produk dan perkhidmatan-perkhidmatan semasa tersedia di bawah buku kecil boleh ditemui pada tapak web kami (www.sc.com/commercial/booklet) – lihat "Helaiian Maklumat Produk – Terma dan Syarat Perbankan Umum". Ini boleh dikemas kini dari masa ke masa.

Bagaimana kalau saya tidak ingin memohon untuk produk atau perkhidmatan yang dirangkumi dalam buku kecil?

Produk atau perkhidmatan akan hanya disediakan kepada anda jika dan bila anda memohonnya. Sehingga satu masa, terma menentukan produk atau perkhidmatan tersebut di bawah buku kecil tidak akan terpakai pada anda.

Apakah yang harus saya buat jika saya tidak nampak produk-produk atau perkhidmatan-perkhidmatan yang saya minati?

Terma dan Syarat Perbankan Umum kami merangkumi pelbagai jenis produk-produk dan perkhidmatan-perkhidmatan teras yang kami lazimnya menjangkakan anda akan menggunakannya semasa perhubungan perbankan anda dengan kami. Walau bagaimanapun, jika anda ingin memohon untuk produk-produk atau perkhidmatan-perkhidmatan **di luar** yang tersedia di atas, sila bertanya dengan pengurus perhubungan anda. Kami akan beritahu anda sama ada kami boleh tawarkan anda produk atau perkhidmatan yang anda diingini. Adalah penting untuk memberi perhatian bahawa dokumentasi berlainan dan / atau tambahan boleh terpakai pada produk atau perkhidmatan tersebut.

Saya berminat untuk meneruskan, apakah langkah seterusnya?

Sila tandatangan surat ini untuk menunjukkan persetujuan anda bahawa Terma dan Syarat Perbankan Umum akan menentukan perhubungan anda dengan kami, sila **pulangkan salinan asal yang ditandatangani** kepada pengurus perhubungan anda.

Kami mengalu-alukan untuk bekerjasama dengan anda dan untuk menyokong anda dengan keperluan-keperluan bank anda. Sekiranya anda mempunyai apa-apa soalan, sila tanya pengurus perhubungan anda.

Bahasa manakah yang akan diguna pakai?

Jika terjemahan Bahasa Inggeris Terma dan Syarat Perbankan Umum bercanggah dengan versi Bahasa Malaysia, terjemahan Bahasa Malaysia akan diguna pakai.

Standard Chartered Bank Malaysia Berhad

(Nombor Syarika: 115793 P)

Nama Klien	
No. Pendaftaran	
Tarikh penerimaan	
Alamat e-mel (Perhatian 1)	

Penandatangan Utama*

Nama Penuh

Jawatan / Kedudukan dalam Klien

Tandatangan – sila pastikan tandatangan kekal dalam kotak (Perhatian 2)

Penandatangan Kedua (jika diperlukan)

Nama Penuh

Jawatan / Kedudukan dalam Klien

Tandatangan – sila pastikan tandatangan kekal dalam kotak (Perhatian 2)

Perhatian 1: Sila sediakan kami dengan alamat e-mel yang kami boleh gunakan untuk berkomunikasi dengan anda. Kami boleh gunakan alamat e-mel ini untuk memberitahu anda mengenai sebarang perubahan-perubahan atau kemas kini kepada buku kecil dari masa ke masa.

Perhatian 2: Sila pastikan individu(-individu) menandatangani diberi kuasa untuk berbuat demikian bagi pihak Klien.